
Setkání zástupců KO ČUS Brno, RS ČUS Břeclav a TJ/SK okresu Břeclav 

Čtvrtek 27. 11. 2014 

 

Přítomni:  

Pavel Sázavský, asistent hejtmana jihomoravského kraje 

Jakub Koudelka , manažer KO ČUS Brno 

Za RS ČUS Břeclav - František Stejskal - předseda, Kamila Benčová - manažerka 

Za TJ/SK – p. Kučerová (Lokomotiva Břeclav), p. Mrázová (Sokol Tvrdonice), p. Podešťová (Sokol 

Němčičky), p. Richter (Sokol Velké Němčice), p. Čermák (Slavoj Velké Pavlovice), p. Chyla (Sokol 

Charvátská Nová Ves) 

 

Projednávané body:  

o administrativa dotací ČUS – v současné době složité vyplňování více tabulek se 

shodným základem a podobnými údaji, několikrát se opakující požadavky na doložení 

stejných údajů, které lze jednoduše získat z veřejných portálů státní správy  – 

požadavek na zjednodušení, příp. podávání v el. podobě (obdobně je podávána 

žádost a vyúčtování krajských dotací),  

 

o dotaz TJ, které jsou pobočnými členy Sokola a rádi by vstoupili do ČUS – právní kroky, 

úpravy stanov apod…  

 

o Forma přerozdělování peněz formou dotací po liniích: 

Město  TJ 

Kraj  TJ 

Otázka: Jak tento tok peněz zprůhlednit?  

 

o Problematika TJ – nedostatek financí na náklady na provoz areálů, náklady na 

činnost, mnohdy chybí prostředky na investice nebo nedostatečná kapacita 

sportovišť rozdíl mezi malými a většími TJ 

- Náklady na provoz dotovány převážně z obcí (pozn. na okrese Břeclav 

výraznou výjimkou Sokol Němčičky, kdy provoz areálu plně hradí vlastními 

prostředky a ještě řeší úhradu nájmu obci za obecní pozemky) 

- Náklady na činnost TJ, resp. jednotlivých oddílů částečně řešena dotacemi ze 

svazů, což je ale velmi nedostatečné a u většiny sportů se dotace na činnost 

vůbec nedostanou ke klubu na nejnižší úrovni.  

 

o Peníze z hazardu = navýšení rozpočtu obcí. Obce jen minimálně dávají tyto peníze do 

sportu – jak toho docílit?! 

 

 

Zapsala: Kamila Benčová 


